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ZAPISNIK 

sa 40. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 30. decembra 2020. godine 

 

Sjednica je počela u 11.00 sati. 

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK.  

Sjednici su prisustvovali: Goranka Vučinić, Rifat Hadrović i Gavrilo Čabarkapa i Zlatko 

Vujović, članovi Savjeta ASK.   

Sjednici su prisustvovali: Jelena Perović, direktorica ASK, Aleksandra Vojinović, 

sekretarka Savjeta ASK, i Miloš Vujošević, načelnik Odsjeljenja za informacione 

tehnologije u ASK.  

 

Sjednica je bila otvorena za predstavnike medija. 

 

Za 40. sjednicu jednoglasno je utvrđen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Informacija o aktivnostima Odjeljenja za informacione tehnologije ASK; i 
 
2. Tekuća pitanja 

- Informisanje članova Savjeta ASK o Nacrtu pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i 
sistematizaciji radnih mjesta u 39. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

Jednoglasno je prihvaćen predlog Jelene Perović da sjednici prisusustvuje Miloš Vujošević. 

 

Prva tačka: Informacija o aktivnostima Odjeljenja za informacione tehnologije ASK 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući je kazao da je sjednica zakazana u skladu sa 

Planom rada ASK za 2020. godinu, a u cilju praćenja rada pojedinačnih oblasti rada 

Agencije. Dodao je da je pravilno fukcionisanje i nadogradnja Informacionog sistema od 

velike važnosti za rad Agencije, imajući u vidu da se njen ukupan rad i sprovođenje 

zakonskih nadležnosti oslanja na taj sistem, kako u pogledu kontrole, tako i kroz 

omogućavanje komunikaciju obveznika primjene zakona sa Agencijom 
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Prije otvaranja rasprave, na poziv predsjedavajućeg, Miloš Vujošević je predstavio 

Informaciju o funkcionalnostima informacionog sistema ASK (Informacija je sastavni dio 

ovog zapisnika – Aneks 1). 

Nakon otvaranja rasprave, Zlatko Vujović je pohvalio izradu interaktivne mape koja 

prikazuje lokacije zakupljenih bilborda od strane političkih subjekata u toku izborne 

kampanje, i pitao da li će ista omogućiti eksportovanje podataka u elektronski čitljivom 

formatu. Dodao je da je navedeni alat veoma koristan, i da omogućava medijima i 

nevladinim organizacijama da samostalno, na osnovu datih pdataka, vrše potrebne analize. 

Takođe, pitao kada se očekuje puštanje u produkciju web platforme podnošenja izvještaja o 

prihodima i imovini. 

 

Miloš Vujošević je odgovorio da će biti omogućen eksport podataka, i da će aplikacija biti 

funkcionalna početkom 2021. godine. U odnosu na pitanje za web formu izvještavanja, 

kazao je da izrada navedenog sistema uslovljena novčanim sredstvima, i da puštanje u 

produkciju zahtijevaju određena testiranja, migracije podataka i sl., a što će trajati godinu 

dana. 

 

Na pitanje Momčila Radulovića da li je uspostavljen Disaster recovery sistem i da li je 

potrebno povećanje broja izvršilaca u Odjeljenju, Miloš Vujošević je odgovorio da su 

sredstva planirana za 2021. Godinu, ali da postoji realan problema da se krene sa 

realizacijom naveden aktivnosti to što Budžet za 2021. Godinu još uvijek nije usvojen, te 

ostaje pitanje da li će navedena sredstva biti na raspolaganju. Kazao je da je potrebno 

povećanje broja izvršilaca s bozirom na veliki obim posla. 

 

Momčilo Radulović je kazao da je potrebno što hitnije pribaviti sredtva za obezbjeđivanje 

Disaster Recovery sistema, kako bi se osigurala bezbjednost podataka, u slučaju 

vremenskih i drugih nepogoda.  

 

Goranka Vučinić je pohvalila rad i rezultate Odjeljenja za informacione tehnologije u ASK, i 

dodala da su zaposleni u toj organizacionoj jedinici da li konkretan doprinos efikasnosti rada 

ASK. Kazala je da će Savjet ASK dati punu podršku iznalaženju finansijskih sredstava za 

unapređenje bezbjednosti podataka koje posjeduje ASK, imajući u vidu da je navedeno 

pitanje od ukupne važnosti za državu, ne samo za ASK.  
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Nakon završene rasprave, predsjedavajući je konstatovao da se Savjet ASK se upoznao 

sa Informacijom o funkcionalnostim IT sistema ASK.  

 

Predložio je da Savjet inicira: 

- iznalaženje sredstava za pravilno i bezbjedno funkcionisanje informacionog sistema, i 

unapređenje postojećih funkcionalnosti; i 

- povećanje broja izvršilaca u Odjeljenju za informacione tehnologije, u cilju adekvatnog 

i pravovremenog sprovođenja svih planiranih aktivnosti.  

Predlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 

Druga tačka: Tekuća pitanja 

 

I. Predsjedavajući je upoznao članove Savjeta da o sadržaju Dopisa Osnovnog državnog 

tužilaštva u Kotoru, u vezi sa pisanom izjavom kandidatkinje Elvire Pupović na 

Ponovnom javnom konkursu za direkotra ASK, da u proteklih 5 godina, između ostalog, 

nije obavljala funkciju u političkoj partiji.  Podsjetio je da je imenovana naknadno potvrdila 

da je bila članica Opštinskog odbora DPS-a 2017. godine, pa je Savjet o navedenim 

činjenicama obavijestio ODT Kotor, kako bi se utvrdilo da li postoje elementi za 

preduzimanje dajih radnji iz nadležnosti te institucije. Tužilaštvo je našlo da nema osnova 

za dalje postupannje, s obzirom da nisu ostvareni bitni elementi nekog krivičnog djela za 

koje se gođenje preduzima po službenoj dužnosti, te da predmet treba arhivirati. 

 

II. Na poziv predsjedavajućeg da predstavi plan izmjene Pravilnika o organizaciji i 

stematizaciji radnih mjesta u ASK, Jelena Perović je kazala su nepohodne određene 

organizacione izmjene u ASK, kako bi se povećala efikaasnost i efektivnost njenog rada. 

Pojasnila je da Savjetu ASK nije dostavila predlog akta o sistematizaciji, imajući u vidu da 

je u skupštinskoj proceduri Predlog zakona o državnim službenicima i namještenicima, te 

da će, ukoliko isti bude usvojen, biti potrebno usklađivanje sistematizacije ASK sa tim 

aktom. 

Navela je da je u planu osnivanje sektora koji će obuhvatiti odsjek za vođenje prekršajnih 

i upravnih postupaka, kao i odsjeke za; sprječavanje sukoba interesa; provjeru izvještaja 

o prihodima i imovini; i slobodan pristup informacijama. Pojasnila je da je dosadašnji rad 

službenika u postojeća dva odsjeka bio opterećen vođenjem upravnih postupaka, a što je 

direktno uticalo na efikasnost i suštinu nadležnosti ASK u tom dijelu. Potrebno je 
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službenike u navedenim odsjecima rasteretiti vođenja postupaka, i omogućiti im da se 

bave suštinskom provjerom imovine i utvrđivanjem sukoba interesa, a da, ukoliko se 

utvrdi kršenje, podatke dostave odsjeku za vođenje postupaka. 

Drugi odsjek bi se bavio kontrolom finansiranja politčkih subjekata i izbornih kampanja, 

prevenciju korupcije, integritet, lobiranje i postupanje po prijavama zviždača i zaštitom 

zviždača. Pojasnila je da zaposleni u Odsjeku koji se bavi prijavama za ugrožavanje 

javnog interesa i zaštitom zviždača veoma posvećeno i odgovorno obavljaju svoj posao, i 

da je isti veoma komplekasan, i da je isti potrebno dodatno promovisati. U tom smislu 

kazala je da su utoku dva postupka za utvrđivanje eventualnog ugrožavanja javnog 

interesa, o kojima će javnost biti upoznata. 

Dodala je da bi u okviru ASK postojala organizaciona jedinica koja bi obuhvatala 

Pisarnicu,  Odsjek za ljudske resurse i pravna pitanja i Službu za finansisjke poslove. 

Navedenom jedinicom bi rukovodio sekrretar ASK, obezbjeđujući na taj način efikasan 

rad ASK. 

Treći sektor bi obuhvatio: međunarodnu saradnju i standarde; analitiku, kampanje i 

istraživanja javnog mjenja; i odnose sa javnošću.  

Dodala je da je ASK izradila Mišljenje na Predlog zakona o državnim službenicima i 

namještenicima, i da je isto dostavljeno Skupštini CG. Takođe, u pripremi je i Mišljenje na 

Zakon o sportu, koje će, nakon izrade biti objavljeno i dostaljeno Savjetu ASK, 

predlagaču i Skupštini CG. 

Na pitanje Goranke Vučinić da li će Odsjek za davanje mišljenja na propise iz oblasti 

antikorupcije ostati kao posebna organizaciona jedinica, Jelena Perović je istakla važnost 

postojanja navedenog odsjeka, i navela da u istom treba da rade iskusni pravnici, sa 

odličnim poznavanjem domaćih i međunarodnih porpisa. 

Predsjedavajući je kazao da se nada da će aktuelna parlamentarna većina uvažiti 

sugestiju Evropske komisije i još jednom razmotriti predlog koji se trenutno razmatra, i da 

neće dozvoliti da isti ne bude usklađen sa međunardonim standardima u toj oblasti. 

III. Dogovoreno je da se termin i teme 41. sjednice Savjeta ASK odrede naknadno. 

------------------------------- 

      

  Savjet ASK, na 40. sjednici, usvojio je sljedeće  
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ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE:  

1. Savjet ASK je inicirao 

- iznalaženje sredstava za pravilno i bezbjedno funkcionisanje informacionog sistema, 

i unapređenje postojećih funkcionalnosti; i 

- povećanje broja izvršilaca u Odjeljenju za informacione tehnologije, u cilju 

adekvatnog i pravovremenog sprovođenja svih planiranih aktivnosti.   

2. Dogovoreno je da se termin i teme 40. sjednice Savjeta ASK odrede naknadno 

 

 

Sjednica je zaključena u 12.10h 

 

Sastavni dio ovog zapisnika je Informacija aktivnostima ASK o aktivnostima Odjeljenja za 

informacione tehnologije ASK. 

 

 

 

 

Broj 00 – 2807/3-2020 

Podgorica, 20. januar 2021. godine 

 

 

SEKRETARKA SAVJETA                                                            PREDSJEDNIK SAVJETA 

 

 Aleksandra Vojinović, s.r.                                                                                    Momčilo Radulović, s.r. 

 

 

                                                                                               


